
r

Bronsyxäns samfällighekförening protokoll nr 6-1009

$tyrelsen 2SS$-#ä-'!t kt't$:ff{} ffire,,nskittelgatan

Härvarefide: Hsa Pasan€n Srdfnrande
And*r$ l-'lallqvist Sekreterare
Ulla Petters$on Kassör
Michanl $vårdsudd Suppleant

$ 1 Mtitets öppnande
Ordförande Esa Pasanen hålsade de närvarande vålkomna och förklarade mötet öppnat.

$ ? föregående möteeprotokall
Föregående mötens protokoll nr 3-2009,4-?009 och 5-2009 gadkåndes.

$ 3 Rapporter Meddelanden
. Vi har idag ett serviceavtal med PMC för vår bredbandsanlåggning. Esa Pasanen har hört

efter med Målarenergi vad det skulle ko$tä att teekna serviceavtal rned dem i stållet.
Målarenergi tar 15 kr per månad och hus" Ulla skall kontrollera vad vi betalar till PMC idag. En
fördel med att ha målarenergi år att vi kan få snabbare re$pons då vi bara har en motpart aä
diskutara msd.

Elmåtarna för föreningens elabonnemang kommer att bytas ut den 14 augusti.

$'lya Sungor har köpts in nch rnöntåräts. Tstalt hnr
Gungornä finns på gård 1, 3 och 4"

f;n ny gråsklippare her köpt* in.

l barngunga oöh 3 vanliga glrngor bytts ut.

" Huspårmen år uppdaterad och distribuerad"

$ 4 Ekoncmin
Ekonomin följer budget.

$ 8 r{cfalfering av Garageplaner
Upprnårkning för lagning av ett antal gropar har gjorts. Groparna finns fråmst på de två
garageplanernå längst österut.

S$relsen diskuterådö CIm det vore båttre att arfaltera om hela garageplanerna. Vi har fått en
prisindikation från Peab på vad det skulle kasta. Feab meilar att dct båsta vore att lågga ny asfalt
ovanpå den gamla för att försåkra sig om en tillråcklig lutning ner mot dagvattenbrunnarnå.

Ett problem ar att detta inte är möjligt framför garage som har den gamla typen av garageport. Denna
typ av port kråver att nivån på garageplanen ligger några centimeter lägre ån garågegolvet, Nyare
portar klarar att asfalten ligger i 6åmrnä nivå som betonggclvet.

Ett alternativ år att fråsa bort asfalt nårrnast portarna, men det medför en betydande fördyring.

Leif Kri$toffersson tar en förnyad kontakt med Peab för att kontrollera att man kan garantera avrinning
och titlråcklig tjocklek på asfaltlagret vid alternativet med bortfråsning.

g $ öuriga frågor
$$relsen diskuterade afi lågga upp en enkol hemsida med lite basinformation om föreningen, aktuella
protokoll, kontaktuppgifter till styrelse mm. Ann Maria Belin undersöker detta närmare.

$ I Nästa möte och avelutning
Nåsta nilöte kommer att äga rum 200S-10-11 Bronslursgatan f I
Veåsterås 2fi0$-08-1 1

fs
Sunnar Larsson vice nrdförands
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